
Felles medlemsdag 

 
Ola Fredriksen kom med en tanke og Nina Hauge fulgte godt med.  

 

Lørdag 28. januar samlet 40 deltakere fra Nord Trøndelag Døveforening og Trondheim 

Døveforening seg til diskusjon i Trondheim døveforenings lokale. 

Diskusjonen var hvilke tanker medlemmene fra hver forening hadde til en sammenslåing av 

deres foreninger og hvordan en ny felles forening skulle se ut. 

 



 

 

Det kom mange fine og usikre tanker fra medlemmene om hva som er lurt å gjøre. Det 

eneste vi ble enig om er at det må dannes en komite som må se til fordelene og ulempene 

for en eventuell sammenslåing. 

Mot slutten fikk vi kjøpt middag og praten gikk løst. Medlemmene fra begge foreninger 

trivdes godt og det kom ønske om mer samarbeid og treff mellom oss. 

       

 


